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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
In large investment projects dealing with a single technology partner saves time and money.  

Outotec can offer a total minerals processing solution. We have over 50 years experience in Outokumpu´s former mines and concentrators and a
selection of the most efficient and reliable equipment.

 

In addition to proven technology, we provide integrated process design, equipment supply, related engineering, project management and start-up,
training as well as comprehensive customer service.

Outotec´s process solutions are a result of several decades of research and development at Outokumpu´s former concentrator plants and research
center.

The technology has been developed to produce, with maximum efficiency, mineral concentrates, especially copper, nickel and zinc including precious
metals. The main design emphasis has been to integrate equipment, automation and selected third party auxiliary components to form reliable, cost
efficient and easy to operate process units.

Company Profile of Outotec Oyj

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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